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PROTOKÓŁ NR 16/2012 

 

Z szesnastej zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo, która odbyła się w dniu 26 czerwca 2012 roku w 
sali konferencyjnej Urzędu Gminy Karniewo, pod przewodnictwem radnej Beaty Krystyny Jackowskiej 
– Przewodniczącej Rady Gminy. 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
Obrady rozpoczęto o godz. 1005 , zakończono o godz. 1330. 

 
Skład osobowy Rady Gminy …………………………………………………………………………………………………. – 15 
Uczestniczyło w obradach, wg załączonej listy obecności ……………………………………………………. – 15 

Spoza grona Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Michał Wojciech Jasiński – Wójt Gminy 
2. Pan Grzegorz Cesarski – Zastępca Wójta Gminy 
3. Pani Marianna Michalska – Skarbnik Gminy 
4. Mec. Dominik Pogorzelski – Radca Prawny 
5. Pan Janusz Gójski – Starosta Makowski 
6. Sołtysi z terenu gminy Karniewo, wg listy obecności, w liczbie …………………………………. – 34 
7. Przedstawiciele org. społecznych, zakładów pracy, goście w liczbie …………………………. – 3 

 
 

PRZEBIEG OBRAD: 
 
Ad.pkt.1 
 
 Przewodnicząca Rady – Pani Beata Jackowska otwierając obrady powitała wszystkich 
radnych, sołtysów (załącznik do protokołu) oraz zaproszonych gości (załącznik do protokołu). 
 Na podstawie listy obecności (załącznik) stwierdziła quorum władne do podejmowania 
prawomocnych uchwał. 
 
Ad.pkt.2  
 

Przewodnicząca Rady – Pani Beata Jackowska – proszę o zgłaszanie zmian porządku obrad. 
Wójt Gminy Michał Jasiński – proszę o wykreślenie punktów 19 i 20, oraz o wprowadzenie w 

to miejsce 3 uchwał. Dwie uchwały będą dotyczyły udzielenia pomocy finansowej dla powiatu 
Makowskiego, trzecia, tak jak rozmawialiśmy na komisjach w sprawie wystąpienia Gminy Karniewo z 
Międzygminnego Związku Regionu Ciechanowskiego. 

Głosowanie:  
15 osób –„ za” wprowadzeniem zmian do porządku obrad. 
Przewodnicząca Rady – Pani Beata Jackowska odczytała porządek dzienny obrad po 

zmianach.    
Następnie radni jednogłośnie przyjęli proponowany porządek dzienny w brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 
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2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XV zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
4. Informacja o działalności Wójta Gminy  w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Gminy o pracy w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje radnych. 
7. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Gminy Karniewo za 2011 rok. 
8. Rozpatrzenie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Karniewo za 2011 rok wraz z 

opinią RIO o tym sprawozdaniu. 
9. Rozpatrzenie informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego. 
10. Przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej wraz z opinią RIO o wniosku. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Karniewo wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Karniewo za 2011 rok. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Karniewo z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Karniewo za 2011 rok. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 

2012-2017. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci oraz granic obwodów prowadzonych przez Gminę 

Karniewo przedszkoli samorządowych i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych.  
16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych oraz granic ich 

obwodów. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci oraz granic obwodu Publicznego Gimnazjum im. Jana 

Pawła II w Karniewie. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części wsi: Chełchy Klimki, Gościejewo, Karniewo, Obiecanowo, Romanowo, 
Słoniawy, Szwelice, Tłucznice, Zakrzewo i Żabin Karniewski, gmina Karniewo. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Makowskiego. 
20. Podjecie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Makowskiego. 
21. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Karniewo z Międzygminnego Związku Regionu 

Ciechanowskiego. 
22. Informacja o funkcjonowaniu Mazowieckiej Izby Rolniczej. 
23. Informacja dotycząca budowy przydomowych oczyszczalni. 
24. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
25. Wolne wnioski i zapytania. 
26. Zamknięcie obrad. 
 
Ad.pkt.3 
 
 Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska poinformowała, że protokół z poprzedniej  sesji 
jest do wglądu w biurze Rady. Poprosiła o zgłaszanie uwag i wniosków co do treści. Ponieważ nikt z 
radnych nie zgłaszał żadnych uwag, jednogłośnie i bez odczytywania przyjęto protokół z XV 
zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo. 

 
Głosowanie:  
15 osób –„ za” przyjęciem protokołu z XV zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo. 
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Ad.pkt.4 
 

Pan Michał Wojciech Jasiński, Wójt Gminy przedstawił informację o swojej działalności  
w okresie międzysesyjnym (załącznik do protokołu). 

Radni w przedmiotowej sprawie uwag nie wnosili. 
 
Ad.pkt.5 
 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska poinformowała, że w okresie międzysesyjnym 
wpłynęły 3 pisma, dotyczące: 

- 10.05.2012r. – 139 mieszkańców Karniewa zwraca się z prośbą o podział Karniewa na 3 
okręgi jednomandatowe; 

- 11.06.2012r. – pismo od Dyrektora Gimnazjum o zwiększenie planu wydatków o 65 tys. na 
zakup materiałów i wyposażenia; 

- 25.06.2012r. – pismo mieszkańców Zelk Dąbrowych o utwardzenie drogi. 
Przewodniczący komisji rady przedstawili ustne informacje o działalności poszczególnych 

komisji w okresie międzysesyjnym. 

Radna Barbara Kuczyńska, Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Spraw Socjalnych – 
komisja odbyła posiedzenie 21 czerwca 2012 roku, na którym zostały omówione i rozpatrzone: 
sprawozdanie finansowe Gminy Karniewo za 2011 rok, sprawozdanie roczne z wykonania budżetu 
Gminy Karniewo za 2011 rok wraz z opinią RIO o tym sprawozdaniu, informacja o stanie mienia 
jednostki samorządu terytorialnego, stanowisko Komisji Rewizyjnej wraz z opinią RIO o wniosku. 
Zostały również omówione projekty uchwał: w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Gminy Karniewo wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Karniewo za 2011 rok; w 
sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Karniewo z tytułu wykonania budżetu Gminy 
Karniewo za 2011 rok; w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 
2012-2017; w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok; w sprawie ustalenia sieci oraz granic 
obwodów prowadzonych przez Gminę Karniewo przedszkoli samorządowych i oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych; w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół 
podstawowych oraz granic ich obwodów; w sprawie ustalenia sieci oraz granic obwodu Publicznego 
Gimnazjum im. Jana Pawła II w Karniewie; w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi: Chełchy Klimki, Gościejewo, Karniewo, Obiecanowo, 
Romanowo, Słoniawy, Szwelice, Tłucznice, Zakrzewo i Żabin Karniewski, gmina Karniewo. 
Dyskutowaliśmy również na temat przydomowych oczyszczalni w gminie Karniewo, organizacji pracy 
szkół w gminie Karniewo oraz o wystąpieniu gminy Karniewo z Międzygminnego Związku Regionu 
Ciechanowskiego. Materiały zaopiniowano pozytywnie i przyjęto. 
 Radny Zbigniew Kacprzak, Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Przemysłu i Usług, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej – komisja odbyła posiedzenie 20 czerwca 
2012 roku, na którym zostały omówione i rozpatrzone: sprawozdanie finansowe Gminy Karniewo za 
2011 rok, sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Gminy Karniewo za 2011 rok wraz z opinią RIO 
o tym sprawozdaniu, informacja o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego, stanowisko 
Komisji Rewizyjnej wraz z opinią RIO o wniosku. Zostały również omówione projekty uchwał: w 
sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Karniewo wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu Gminy Karniewo za 2011 rok; w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 
Karniewo z tytułu wykonania budżetu Gminy Karniewo za 2011 rok; w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2012-2017; w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 
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2012 rok; w sprawie ustalenia sieci oraz granic obwodów prowadzonych przez Gminę Karniewo 
przedszkoli samorządowych i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych; w sprawie 
ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych oraz granic ich obwodów; w sprawie ustalenia sieci 
oraz granic obwodu Publicznego Gimnazjum im. Jana Pawła II w Karniewie; w sprawie uchwalenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi: Chełchy Klimki, Gościejewo, 
Karniewo, Obiecanowo, Romanowo, Słoniawy, Szwelice, Tłucznice, Zakrzewo i Żabin Karniewski, 
gmina Karniewo. Dyskutowaliśmy również na temat przydomowych oczyszczalni w gminie Karniewo, 
o działalności MODR Powiatowego zespołu Doradców w Makowie Maz. wraz z Panią Barbarą Karol 
oraz o wystąpieniu gminy Karniewo z Międzygminnego Związku Regionu Ciechanowskiego. Materiały 
zaopiniowano pozytywnie i przyjęto. 

Radny Marcin Chrzanowski, Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Finansów – 
komisja odbyła posiedzenie 18 czerwca 2012 roku, na którym zostały omówione i rozpatrzone: 
sprawozdanie finansowe Gminy Karniewo za 2011 rok, sprawozdanie roczne z wykonania budżetu 
Gminy Karniewo za 2011 rok wraz z opinią RIO o tym sprawozdaniu, informacja o stanie mienia 
jednostki samorządu terytorialnego, stanowisko Komisji Rewizyjnej wraz z opinią RIO o wniosku. 
Zostały również omówione projekty uchwał: w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Gminy Karniewo wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Karniewo za 2011 rok; w 
sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Karniewo z tytułu wykonania budżetu Gminy 
Karniewo za 2011 rok; w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 
2012-2017; w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok; w sprawie ustalenia sieci oraz granic 
obwodów prowadzonych przez Gminę Karniewo przedszkoli samorządowych i oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych; w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół 
podstawowych oraz granic ich obwodów; w sprawie ustalenia sieci oraz granic obwodu Publicznego 
Gimnazjum im. Jana Pawła II w Karniewie; w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi: Chełchy Klimki, Gościejewo, Karniewo, Obiecanowo, 
Romanowo, Słoniawy, Szwelice, Tłucznice, Zakrzewo i Żabin Karniewski, gmina Karniewo. 
Dyskutowaliśmy również na temat przydomowych oczyszczalni w gminie Karniewo, o organizacji 
pracy szkół, realizacji zobowiązań podatkowych po II ratach podatku rolnego oraz o wystąpieniu 
gminy Karniewo z Międzygminnego Związku Regionu Ciechanowskiego. Materiały zaopiniowano 
pozytywnie i przyjęto. 

Radny Mariusz Sieńkowski, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – komisja odbyła posiedzenie 
w dniu 22 maja 2012 roku, na którym zapoznano się z dokumentacją dotyczącą absolutorium dla 
Wójta Gminy Karniewo, opracowano wniosek w sprawie absolutorium, komisja jednogłośnie 
opowiedziała się za udzieleniem absolutorium dla Wójta. 

 
Ad.pkt.6 
  

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska poprosiła radnych o zgłaszanie interpelacji. 
Radna Maria Bonisławska – czy ta pomoc finansowa dla powiatu w wysokości 50 tys., to tylko 

na ten rok, czy na cały etap inwestycji? Mamy nadzieje, że to tylko na ten rok. 
Radny Andrzej Chełchowski – odcinek drogi od Chełch Iłowych do Zarąb, są tam takie 

wyrobiska, że może trzeba postawić tam tablice, że to jest inna gmina, bo tak to świadczy to o naszej 
Gminie, że nie dba o drogi? Druga sprawa, to pytanie do pani Skarbnik, ponieważ na ostatniej sesji 
prosiłem o przeanalizowanie budżetu pod kontem dofinansowania remontu dachu na Kościele. W 
Malechach na zakręcie ciągle wybija się dół, może trzeba to wyasfaltować? Proszę również o szersze 
wykaszanie rowów. 
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Radny Tomasz Kaźmierczak – proszę o wycięcie trawy przy ogrodzeniu szkoły, oraz o 
zwrócenie uwagi na problem, który dotyczy mieszkańców Łukowa, bo zawsze gdy w Karniewie stoi 
Inspekcja Transportu, to przez naszą wieś jeżdżą ciężarówki, niszcząc drogę i stwarzając 
niebezpieczeństwo. 

Radny Waldemar Zając – prośba o naprawę chodnika od drogi krajowej w stronę Romanowa, 
ponieważ pozapadała się kostka. 

Radna Maria Bonisławska – poinformowano mnie, że ten chodnik już jest naprawiony, 
wyjaśnię to. 

Radna Bogusława Milewska – proszę o wycinkę rowów na drodze gminnej. 
Radna Barbara Kuczyńska – jaki jest przewidywany termin remontu nowo wybudowanych 

dróg powiatowych i gminnych w Karniewie? 
Radny Marcin Chrzanowski – proszę o jak najpoważniejsze potraktowanie pisma 

mieszkańców Zelk, oraz aby jak najwięcej radnych zapoznało się z nim. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – odpowiedzi będą udzielane w punkcie 24. 
Następnie zostało wręczone zaświadczenie dla nowo wybranej Pani sołtys w Tłucznicach. 

 
Ad.pkt.7,  8,  9 

 
Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Gminy Karniewo za 2011 rok. 
Rozpatrzenie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Karniewo za 2011 rok wraz z 
opinią RIO o tym sprawozdaniu. 
Rozpatrzenie informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego. 
 

Skarbnik Gminy Marianna Michalska – wszystkie zagadnienia zostały bardzo szczegółowo 
omówione na posiedzeniach komisji, czy jest potrzeba ponownego omawiania materiałów? Jeśli nie, 
to odczytam Uchwałę Nr Os.145.2012 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Warszawie z dnia 16 kwietnia 2012 roku w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta 
Gminy Karniewo sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2011r. wraz z informacją o stanie 
mienia komunalnego i objaśnieniami.  

Odczytanie uchwały. Opinia jest pozytywna. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – czy są jakieś pytania, niejasności? 
Brak pytań. 
 

Ad.pkt.10.  
 

Przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej wraz z opinią RIO o wniosku. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Mariusz Sieńkowski - odczytał Uchwałę Nr 1/2012 Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Karniewo z dnia 22 maja 2012 roku o opinii wykonania budżetu Gminy 
Karniewo za 2011 rok i wniosku w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Karniewo. 

Skarbnik Gminy Marianna Michalska – odczytała Uchwałę Nr Os.263.2012 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 6 czerwca 2012r. w sprawie 
wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Karniewo w sprawie udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy za 2011 rok. Opinia jest pozytywna. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – czy są jakieś pytania, niejasności? 
Brak pytań. 

 



6 
 

 
Ad.pkt.11.  

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Karniewo wraz 
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Karniewo za 2011 rok. 

Zastępca Przewodniczącej Rady, Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Karniewo wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Gminy Karniewo za 2011 rok. 

 Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 
Uchwała Nr XVI/73/2012 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 

Karniewo wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Karniewo za 2011 rok została podjęta 
jednogłośnie. 
 
Ad.pkt.12.  

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Karniewo z tytułu 
wykonania budżetu Gminy Karniewo za 2011 rok. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – odczytała treść uchwały w sprawie udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy Karniewo z tytułu wykonania budżetu Gminy Karniewo za 2011 rok. 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – Uchwała Nr XVI/74/2012 w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy Karniewo z tytułu wykonania budżetu Gminy Karniewo za 2011 rok 
została podjęta jednogłośnie bezwzględną większością głosów. 

Wójt Gminy Michał Jasiński – dziękuje wszystkim radnym za udzielenie mi absolutorium, za 
zrozumienie i będę starał się dzielić te skromne środki, które posiadamy w sposób właściwy. 
 
Ad.pkt.13 
 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
na lata 2012-2017 zostały bardzo szczegółowo omówione na posiedzeniach komisji. Prosimy o 
odczytanie projektu uchwały.  

Zastępca Przewodniczącej Rady Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2012-2017 (załącznik do 
protokołu). 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 

 
Uchwała Nr XVI/75/2012 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Karniewo na lata 2012-2017 została podjęta jednogłośnie. 
 

Ad.pkt.14 
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Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – przechodzimy do dalszego porządku obrad, 
prosimy Panią Skarbnik o wyjaśnienie zmian w budżecie gminy.  

Skarbnik Gminy, Marianna Michalska – tak jak przewidywaliśmy, wystąpiła potrzeba 
wprowadzenia nowych zmian w budżecie gminy. Plan dochodów zwiększa się o kwotę 1.402.894,00 
zł, w tym: dochody bieżące o 172.494,00 zł, dochody majątkowe o 1.230.400,00 zł. Plan dochodów 
ogółem stanowi kwotę 15.139.610,96 zł. Plan wydatków zwiększa się o kwotę  1.426.580,00 zł, w tym  
wydatki bieżące o 194.465,00 zł, wydatki majątkowe o 1.232.115,00 zł. Plan wydatków ogółem 
stanowi kwotę 14.845.382,96 zł. Plan na zadania zlecone zwiększa się o 1.200,00 zł – na opłacenie 
składki zdrowotnej. Przychody z tytułu wolnych środków zaangażowane w budżecie  zwiększają się o 
23.686,00 zł i stanowią kwotę  487.655,00 zł. Zmiany w wydatkach w ramach funduszu sołeckiego 
dotyczą przeniesień między paragrafami w ramach niezmienionych przedsięwzięć.  

Radny Andrzej Chełchowski – moim zdaniem jest pomylona kolejność, bo głosowanie nad 
udzieleniem pomocy dla powiatu powinno być wcześniej niż wprowadzenie zmian w budżecie.  

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – zmiany te wynikły w trakcie, więc jeśli 
porządek obrad został przyjęty to trzymajmy się go i nie dopatrujmy się win, pracujmy nad budżetem. 

Zastępca Przewodniczącego Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok (załącznik do protokołu). 

Głosowanie: 
13 radnych –„ za” przyjęciem uchwały 
2 radnych – „wstrzymało się” od głosu.  
 
Uchwała Nr XVI/76/2012 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012 rok została podjęta 

większością głosów. 
 
Ad.pkt.15 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci oraz granic obwodów prowadzonych przez Gminę 
Karniewo przedszkoli samorządowych i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych.  

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – projekt uchwały został bardzo szczegółowo 
omówiony na posiedzeniach komisji. Czy są jakieś pytania, niejasności?  

Brak pytań.  
Zastępca Przewodniczącego Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie 

ustalenia sieci oraz granic obwodów prowadzonych przez Gminę Karniewo przedszkoli 
samorządowych i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych. 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 
 
Uchwała Nr XVI/77/2012 w sprawie ustalenia sieci oraz granic obwodów prowadzonych przez 

Gminę Karniewo przedszkoli samorządowych i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 
została podjęta jednogłośnie. 

 
Ad.pkt.16 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych oraz granic ich 
obwodów. 
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Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – projekt uchwały został bardzo szczegółowo 
omówiony na posiedzeniach komisji. Czy są jakieś pytania, niejasności?  

Brak pytań.  
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska odczytała treść uchwały w sprawie ustalenia 

sieci publicznych szkół podstawowych oraz granic ich obwodów. 
Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 
Uchwała Nr XVI/78/2012 w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych oraz 

granic ich obwodów została podjęta jednogłośnie. 

Ad.pkt.17 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci oraz granic obwodu Publicznego Gimnazjum im. 
Jana Pawła II w Karniewie. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – projekt uchwały został bardzo szczegółowo 
omówiony na posiedzeniach komisji. Czy są jakieś pytania, niejasności?  

Brak pytań.  
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska odczytała treść uchwały w sprawie ustalenia 

sieci oraz granic obwodu Publicznego Gimnazjum im. Jana Pawła II w Karniewie. 
Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 
Uchwała Nr XVI/79/2012 w sprawie ustalenia sieci oraz granic obwodu Publicznego 

Gimnazjum im. Jana Pawła II w Karniewie została podjęta jednogłośnie. 

Ad.pkt.18 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi: Chełchy Klimki, Gościejewo, Karniewo, Obiecanowo, Romanowo, 
Słoniawy, Szwelice, Tłucznice, Zakrzewo i Żabin Karniewski, gmina Karniewo. 

Wójt Gminy Michał Jasiński – musimy podjąć stawkę procentową jednorazowej opłaty za 
wzrost wartości nieruchomości. Do tej pory było to 15 % wartości nieruchomości, zostawiamy tą 
sama stawkę, czy zmieniamy? 

Głosowanie nad stawką 15 %: 
15 radych „za” pozostawieniem stawki 15 % 
Zastępca Przewodniczącego Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie 

uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi: Chełchy Klimki, 
Gościejewo, Karniewo, Obiecanowo, Romanowo, Słoniawy, Szwelice, Tłucznice, Zakrzewo i Żabin 
Karniewski, gmina Karniewo. 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 
Uchwała Nr XVI/80/2012 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części wsi: Chełchy Klimki, Gościejewo, Karniewo, Obiecanowo, 
Romanowo, Słoniawy, Szwelice, Tłucznice, Zakrzewo i Żabin Karniewski, gmina Karniewo została 
podjęta jednogłośnie. 
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Ad.pkt.19 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Makowskiego. 
Starosta Makowski Janusz Gójski – w Gminie Karniewo przez ostatnie 3 lata było najwięcej 

inwestycji drogowych. W tym roku również planowane są 2 duże inwestycje, Gmina dofinansowuje 
50 tys. do chodnika w Gościejewie, jednak Powiat dokłada dużo więcej. Jeśli chodzi o chodniki, to 
muszę przyznać, że jak się dużo buduje, to niestety wychodzą takie sprawy jak dziś słyszymy, że są 
chodniki do remontu i inne. Wiemy, że te chodniki, o które tak państwo walczycie są dużym 
problemem zimą. 

Na wszystkie interpelacje uzyskam odpowiedzi. 
W przypadku drogi w Romanowie, to mam nadzieje, że te 50 tys., to tak jak powiedziała Pani 

Bonisławska, pierwszy etap. Droga planowana jest do zrobienia aż do Makowa Mazowieckiego, gdyż 
w przyszłości chcemy tam zbudować ścieżkę rowerową. 

Radny Andrzej Chełchowski – Czy te 50 tys., to dokładka tylko do chodnika w Gościejewie, czy 
też do chodnika w Karniewie? 

Wójt Gminy Michał Jasiński – tak jak mówiłem wcześniej, pieniądze uzyskane za rekultywację 
wyrobiska w Gościejewie zostają w Gościejewie, jako dokładka do chodnika, ale na ulicy Jesionowej 
chodnik też będzie robiony. 

Zastępca Przewodniczącego Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Makowskiego. 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 
Uchwała Nr XVI/81/2012 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Makowskiego 

została podjęta jednogłośnie. 

Ad.pkt.20 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Makowskiego. 
Zastępca Przewodniczącego Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Makowskiego. 
Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały. 
Uchwała Nr XVI/82/2012 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Makowskiego 

została podjęta jednogłośnie. 

Ad.pkt.21 

Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Karniewo z Międzygminnego Związku 
Regionu Ciechanowskiego. 

Wójt Gminy Michał Jasiński – Zgodnie z zapisem § 2 uchwały Nr XV/89/08 „Celem działania 
Związku jest wspólne wykonywanie zadań publicznych w zakresie tworzenia warunków niezbędnych 
do realizacji kompleksowego regionalnego programu gospodarki odpadami na terenach gmin 
tworzących Związek.” Zadania Związku określone zostały z § 8 Statutu Związku ogłoszonego w dniu 
15 lipca 2009r. (Dz.Urz.Woj.Maz. z 2009r. Nr 112, poz.3234) „§ 8. 1. Zadaniem Związku jest 
planowanie i wykonanie zadań publicznych w zakresie tworzenia warunków niezbędnych do 
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utrzymania porządku i czystości na terenach gmin będących uczestnikami Związku w dziedzinie 
gospodarki odpadami, polegające na: 

1) zapewnieniu budowy, utrzymania i eksploatacji instalacji i urządzeń do odzysku i 
unieszkodliwiania odpadów komunalnych, 

2) realizacji kompleksowego regionalnego programu gospodarki odpadami: 
a) organizowaniu selektywnej zbiórki odpadów, segregacji oraz magazynowania odpadów 

komunalnych, w tym odpadów niebezpiecznych, przydatnych do odzysku oraz 
współdziałaniu z przedsiębiorstwami podejmującymi działalność w zakresie 
gospodarowania tego rodzaju odpadami, 

b) prowadzeniu działalności edukacyjnej i szkoleniowej w powyższym zakresie, 
3) rekultywacji gminnych wysypisk nie spełniających norm ochrony środowiska”. 

Żadne z tych zadań nie zostało rozpoczętych. 
Przyjęta przez Sejm 1 lipca 2011 r. ustawa o utrzymaniu czystości i porządku w gminach oraz 
niektórych innych ustaw ma za zadanie uporządkować gospodarkę odpadami w Polsce, a od 1 
stycznia 2012 r. weszła w życie ustawa z 1 lipca 2011 r. o zmianie ustawy o utrzymaniu czystości i 
porządku w gminach oraz niektórych innych ustaw (Dz. U. Nr 152, poz. 897). Przepisy te nakładają na 
gminy dodatkowe obowiązki związane z odbiorem i utylizacją odpadów komunalnych. Związek w tym 
zakresie nie podjął żadnych konkretnych działań. Nie ma szans, aby wspólna gospodarka odpadami, 
jak to zakładała idea utworzenia Związku, ruszyła w II półroczu 2013 roku. Składka inwestycyjna 
płacona corocznie przez Gminę na rzecz Związku w wysokości 55.680,00 zł (w 2012 roku) oraz 
płacone przez samorządy członkowskie nie wystarczą na budowę instalacji i urządzeń do odzysku i 
unieszkodliwiania odpadów. Konieczny będzie kredyt zaciągnięty przez Związek, który spowoduje 
zwiększenie zadłużenia gmin członkowskich. 
Mając na uwadze powyższe argumenty, dalsze uczestnictwo Gminy w Związku jest niecelowe.  
Zgodnie z § 22 Statutu Związku, wystąpienie Gminy jest dopuszczalne, gdyż jest to Związek o 
charakterze dobrowolnym, a nie obligatoryjnym. Gmina zmuszona jest we własnym zakresie 
poszukać rozwiązań w celu wdrożenia cytowanych na wstępie ustaw oraz wygospodarować własne 
środki na ten cel.  
Podjęcie uchwały o wystąpieniu ze Związku jest uzasadnione i następuje z zachowaniem 
sześciomiesięcznego okresu wypowiedzenia ze skutkiem na dzień 31 grudnia 2012r.  
Proszę radnych o podjęcie właściwej decyzji. 

Zastępca Przewodniczącego Rady, Pan Andrzej Chełchowski odczytał treść uchwały w sprawie 
wystąpienia Gminy Karniewo z Międzygminnego Związku Regionu Ciechanowskiego. 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 
15 radnych –„ za” przyjęciem uchwały 
1 radny – „wstrzymał się” od głosu. 
Uchwała Nr XVI/83/2012 w sprawie wystąpienia Gminy Karniewo z Międzygminnego Związku 

Regionu Ciechanowskiego została podjęta większością głosów. 

Ad.pkt.22 

Informacja o funkcjonowaniu Mazowieckiej Izby Rolniczej. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – informacja ta została bardzo szczegółowo 

omówiona na posiedzeniach komisji. Czy są jakieś pytania, niejasności?  
Brak pytań. 
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Ad.pkt.23 

Informacja dotycząca budowy przydomowych oczyszczalni. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – informacja ta została bardzo szczegółowo 

omówiona na posiedzeniach komisji. Czy są jakieś pytania, niejasności?  
Wójt Gminy Michał Jasiński – do końca czerwca powinny być rozpatrzone wnioski, ale na 

razie nic się nie dzieje w tej kwestii. Wnioski są sprawdzane, pieniędzy starczy na 50% wniosków, na 
razie musimy czekać, ale jest niewielka szansa aby rozpocząć budowę w tym roku. 

Brak pytań. 
 

Ad.pkt.24 

Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
Skarbnik Gminy Marianna Michalska – sytuacja finansowa gminy jest analizowana na bieżąco. 

Mija pierwsze półrocze, w sierpniu będzie informacja na ten temat. Analizowaliśmy budżet i wiemy, 
że gmina posiada około 100 tys. wolnych środków, wpłynęła prośba z gimnazjum o zwiększenie 
planu, z końcem sierpnia zlikwidowana zostaje szkoła w Romanowie, trzeba wypłacić odprawy, może 
zabraknąć pieniędzy, ponieważ budżet szkoły był niewielki. Stowarzyszenie też będzie musiało 
otrzymać dotację na prowadzenie szkoły przez te 4 miesiące i oby tych pieniędzy z wolnych środków 
starczyło. Tak jak wspominałam wcześniej, do tej pory nie wpłynął żaden wniosek od Parafii, nie 
mamy kosztorysu inwestycji, wiec na jakiej podstawie mamy dofinansowywać? 

Wójt Gminy Michał Jasiński – z tego co wiem, Parafia otrzymała z Urzędu Marszałkowskiego 
95 tys. na remont dachu. Jeśli chodzi o dofinansowanie inwestycji dla Powiatu, to stać nas tylko na te 
50 tys., chociaż Starosta chciał więcej. 

Droga Chełchy Iłowe – Krasne – Zaręby – została niestety przegapiona. Odcinek z najgorszą 
nawierzchnią należy do gminy Krasne, Wójt zobowiązał się naprawić ją, ale potem się wycofał i nic w 
tej kwestii nie zostało zrobione. Postawienie znaku jest dodatkowym kosztem, a ważniejsze jest tu 
naprawienie drogi. 

Wykaszanie dróg – w tej chwili wykorzystaliśmy już połowę środków przeznaczonych na ten 
cel, reszta będzie wykorzystana przed zimą. Wiemy, że jest konieczność wycinki zakrzaczeń przy 
niektórych drogach. 

Termin naprawy dróg powiatowych przedłuża się, ponieważ firma budująca nie wykonała 
napraw, powiat wysyłał pisma ponaglające, teraz droga zostanie naprawiona na koszt firmy. 

Nawiązując do pisma mieszkańców Zelk Dąbrowych chciałbym poinformować, że na 
wcześniejszych posiedzeniach komisji opracowaliśmy harmonogram remontów i asfaltowania dróg w 
gminie i Zelki Dąbrowe są tam ujęte. Będziemy się starali realizować go w miarę posiadanych 
środków finansowych. 

Wszystkie komisje zostały zapoznane z wnioskiem mieszkańców Karniewa w sprawie zmiany 
okręgów. Jeśli radni chcą i widzą potrzebę zmiany okręgów wyborczych, to możemy przystąpić do 
prac z tym związanych, ale mamy na to czas do listopada bieżącego roku. 

Zastępca Wójta Grzegorz Cesarski – zrobiliśmy już wstępną symulację i po obliczeniach nie 
zachodzi potrzeba zmian w okręgach wyborczych. 
 
Ad.pkt.25 
 

Wolne wnioski i zapytania 
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Zastępca wójta Grzegorz Cesarski – w Starostwie Powiatowym w Wydziale Geodezji, 
Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami od 2 do 20 lipca 2012r. zostanie wyłożony do 
wglądu osób zainteresowanych projekt operatu opisowo – kartograficznego modernizacji ewidencji 
gruntów i budynków obrębu gminy Karniewo. Wszyscy sołtysi otrzymają pisemną informację na ten 
temat do rozpowszechnienia w swoich miejscowościach. 

Mieszkaniec Karniewa, Pan Szewczak – reprezentuję mieszkańców ulicy Jesionowej, 
ponieważ sprawa chodnika na tej ulicy ciągnie się od 2010 roku. Chodnik miał być robiony po 
zakończeniu prac w 2011 roku, do dziś nic się nie dzieje. 15 czerwca 2012 roku byliśmy u Wójta i była 
mowa, że te 50 tys. daje na Gościejewo i Karniewo, a dziś słyszałem, że te pieniądze to tylko na 
chodnik w Gościejewie. To jest dziecinada i niepoważne traktowanie mieszkańców. Czy Urząd Gminy 
coś wie na ten temat, jakie jest stanowisko gminy i jakie będą konsekwencje? 

Starosta Janusz Gójski – prawda jest, że przy takich projektach nie można wykraczać z 
pracami poza te planowane i zaprojektowane. Wiem, że ten chodnik będzie robiony. Jest to około 
400m, ale będzie kosztował dużo więcej niż chodniki dłuższe. Myślę, że deklaracje były i rozmowy na 
ten temat są nadal aktualne. Powiat ma problemy finansowe tak samo jak gmina, więc bardzo proszę 
o cierpliwość. 

Wójt Gminy Michał Jasiński – tak powiedziałem; 50 tys. za rekultywację wyrobiska w 
Gościejewie zostaje przeznaczone na Gościejewo, bo to są ich pieniądze. Jednak pierwotnie chciałem, 
aby to było przeznaczone na obie budowy. 

Sołtys Łukowa – co z pieniędzmi za działkę w Łukowie? Miało być zebranie. Jest problem w 
Żabinie na skrzyżowaniu, ponieważ nie można tam wyjechać, oraz z zaoraną drogą pod lasem. 

Sołtys Żabina Łukowskiego – przypominam, że przez nasza wieś też biegnie droga powiatowa 
i jest tak duże zakrzaczenie, że trudno wyjechać. 

Sołtys Karniewa – na ulicy Zielona ścieżka jest problem z drzewami. Czy nie można zrobić z 
nimi porządku? Potrzebne jest również wc w Karniewie, bo przy większych uroczystościach ludzie 
mają problem. 

Sołtys Tłucznic – Czy będą środki na dokończenie remontu naszej świetlicy? Co z 
oświetleniem i co robić ze śmieciami, które są zostawiane przy przystanku? 

Sołtys Bronisz – droga powiatowa nie została dobrze połatana, bo porobiły się kolejne dziury. 
Sołtys Konarzewo – Bolesty – trwa wyrąb w lesie i jest problem z przejazdem drogą. 
Radny Zbigniew Kacprzak – nie dostaliśmy konkretnej odpowiedzi na interpelację Pana 

Chełchowskiego. Remont dachu jest kosztowny, nawet jak Parafia otrzymała środki finansowe, to nie 
znaczy, że my nie możemy dołożyć. 

Sołtys Zelk – przez Zelki jeździ autobus szkolny i asfalt rozwiązałby wiele problemów. 
Dyrektor GOK zaprosił wszystkich obecnych na Przegląd Wiejskich Zespołów Kabaretowych 8 

lipca 2012 roku. 
Wójt Gminy Michał Jasiński – mówiłem dziś w sprawozdaniu, że żwir z funduszu sołeckiego 

nie został jeszcze wykorzystany, mamy na to czas do końca września bo nie damy rady zrobić 
wszystkiego na raz. 

Pieniądze za Łukowo zostają w Łukowie, ale działka jeszcze nie została sprzedana. 
Radna Jadwiga Witkowska – jak działka nie została jeszcze sprzedana, to można pieniądze 

wprowadzić do budżetu? Na zebranie jest jeszcze czas. 
Wójt Gminy Michał Jasiński -  wszędzie, gdzie jest taka potrzeba, równiarka została zlecona. 

W Karniewie nie tylko na jednej ulicy jest problem z drzewami, ale winni są sami mieszkańcy, którzy 
nie wyrażają zgody na wycięcie drzew. Co do wc, to byliśmy bliscy do zakupienia, ale nie wiadomo 
gdzie postawić. Rozważymy ten problem. 
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W przypadku lamp w Tłucznicach, to w tym roku postaramy się rozwiązać problem. Śmieci na 
przystankach są problemem całej gminy i mamy nadzieję, że zmiany w przepisach śmieciowych 
pomogą nam rozwiązać ten problem. 

Wystąpię z pismem do Lasów Państwowych aby uszkodzona droga została naprawiona. 
W budżecie gminy jest biednie, ale aby rozważyć możliwość dofinansowania dachu w 

Kościele, musiałby wpłynąć wniosek z kosztorysem, a do dnia dzisiejszego nie wpłynął. 
W Zelkach jest odcinek drogi, gdzie jest duże zagęszczenie mieszkańców, na pewno jest to 

bardzo ważny odcinek. Będziemy robić wszystko, aby zrobić asfalt na tej drodze. 
Starosta Janusz Gójski – wszystkie ubytki w drogach, zakrzaczenia będą usuwane zgodnie z 

harmonogramem, ponieważ nie możliwym jest zrobienie wszystkiego w jednym miesiącu. 
 
Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska dziękując 

wszystkim za uczestnictwo w sesji, zamknęła obrady XVI zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo. 
 

 
Przewodniczący Rady Gminy 
                         
  Beata Krystyna Jackowska 

 
 
 
 
 
 
Protokołowała:  
Justyna Szczesna 


